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Onderwerp Behandeld 

in 
d.d. Pfh Inhoud Stand van zaken 

Waterstofprogramma 
Noord-Holland 

PS 07-
04-
2025 

Kocken, 
R. 

Dan vraagt D66 om een jaarlijkse update over 
de voortgang. Die kan ik u toezeggen. Dat lijkt 
me een prima idee.  
 
In tegenstelling tot de toezegging van 
gedeputeerde in de commissievergadering van 
24 maart jl. volgt de uitvoeringsstrategie, w.o. 
de kaders voor de uitvoering en 
subsidieregeling, na het zomerreces.   

Zie planningsoverzicht.   
Hiermee kan deze toezegging van de 
toezeggingenlijst af.    
 
Zie planningsoverzicht.   
Hiermee kan deze toezegging van de 
toezeggingenlijst af. 

Uitgangspunten 
Sportbeleid NH 

Leefomgev
ing 

24-
03-
2025 

Olthof, 
J. 

De voorzitter geeft het woord aan 
gedeputeerde Olthof over de status van het 
stuk. Gedeputeerde Olthof zegt toe dat het 
nieuwe sportbeleid terugkomt bij de Staten 
(Q4 2025/Q1 2026). De heer Heijnen (CDA) is 
tevreden met die toezegging en geeft aan dat 
een tweeminutendebat daarmee niet meer 
nodig is. 

Zie planningsoverzicht.   
Hiermee kan deze toezegging van de 
toezeggingenlijst af. 

Uitgangspunten 
Sportbeleid NH 

Leefomgev
ing 

24-
03-
2025 

Olthof, 
J. 

De heer Teeuwen (BBB) vraagt of POS-bedrijven 
(Platform Ondernemende Sportaanbieders) 
door gemeenten op dezelfde manier worden 
behandeld als andere sportorganisaties. 
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat deze 

Update 18-04-2025:  
Individuele POS-bedrijven worden 
doorgaans niet standaard, zoals 
sportverenigingen die draaien op 
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bedrijven door NOC*NSF worden benaderd, 
maar dat hij zal nagaan hoe dit precies 
geregeld is. 

vrijwilligers, ondersteund door 
gemeenten. Zij hebben een minder directe 
relatie met de gemeenten. POS zet zich in 
voor een fitter en vitaler Nederland door 
met ondernemende sport meer mensen 
meer in beweging te krijgen. Via POS zijn 
de ondernemende sportaanbieders (zo’n 
6000 sportaanbieders) betrokken in 
nationaal en lokaal beleid. Het platform 
zet zich in om de brug te slaan tussen de 
gemeente, sportverenigingen aan de ene 
kant en de ondernemers aan de andere 
kant. Dit doen zij door lokale 
sportondernemers in hun dorp/stad/wijk 
te verbinden via netwerkbijeenkomsten en 
daar met hen na te denken over een 
gezamenlijke aanpak om meer mensen te 
laten sporten en bewegen. En hoe dit in te 
passen in lokale sportakkoorden. Als POS-
bedrijven met specifieke activiteiten 
aansluiten bij de doelstellingen uit de 
lokale sportakkoorden, dan kunnen ze 
soms aanspraak maken op een 
gemeentelijke subsidie/bijdrage POS-
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bedrijven zijn naast NOC*NSF, Vereniging 
Sport en Gemeenten en het ministerie van 
VWS partner in het Nationaal Sportakkoord 
2.0.  
Hiermee kan deze toezegging als 
afgedaan worden beschouwd. 

Keuze scenario 
actualisatie 
stiltegebiedenbeleid 

Leefomgev
ing 

24-
03-
2025 

Olthof, 
J. 

De heer Van Tiggelen (PVV) blijft benieuwd 
naar de onderbouwing van de richtwaarde en 
hoopt op een schriftelijke reactie van de 
gedeputeerde. Gedeputeerde Olthof zegt toe 
dat hij met de heer Akkerman (Natuur en 
Milieu in gesprek zal gaan.  Hij zegt ook toe 
dat de heer Van Tiggelen krijgt schriftelijke 
reactie krijgt op zijn vraag. 

Update 18-04-2025:  
De 35 dB komt van origine uit de Wet 
geluidhinder uit 1979. Deze is eerst 
opgegaan in de Wet milieubeheer en staat 
nu op de rol om op te gaan in de 
Omgevingswet. Omdat er destijds geen 
ander instrumentarium was, hebben de 
provincies destijds met elkaar afgesproken 
dat de 35 dB wel als richtlijn gebruikt kan 
worden.   
Hiermee kan deze toezegging als 
afgedaan worden beschouwd. 

Waterstofprogramma 
Noord-Holland 

Leefomgev
ing 

24-
03-
2025 

Kocken, 
R. 

De uitvoeringsstrategie Waterstofprogramma 
Noord-Holland, waaronder de kaders voor de 
uitvoering en subsidieregeling, wordt nog 
voorgelegd aan PS. De doelen hierin worden zo 
SMART mogelijk geformuleerd. 
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Toezegging in PS 16-
12-2024 over 
energiebesparingsplic
ht 

Leefomgev
ing 

24-
03-
2025 

Kocken, 
R. 

De heer Van der Heijden (D66) vraagt naar de 
status van de toezegging die op 16 december 
jl. is gedaan in de Provinciale 
Statenvergadering over het extra budget ter 
ondersteuning van de handhaving van de 
energiebesparingsplicht. De voorzitter zegt toe 
dat hierop schriftelijk wordt teruggekomen 
met een antwoord door de gedeputeerde. 

 

Onderzoek TNO 
Klimaatrechtvaardighe
id 

Leefomgev
ing 

13-
02-
2025 

Kocken, 
R. 

Over de vraag van de ChristenUnie naar de 
indicatoren per transitiepad geeft 
gedeputeerde Olthof aan dat in Q2 2025 de 
provincie terugkomt met een provinciaal 
klimaat- en energieverhaal, waarin per 
transitiepad wordt bekeken welke indicatoren 
van toepassing zijn. Dit zal besproken worden 
met Provinciale Staten en met andere 
bestuurslagen. In Q3 2025 zal een dashboard 
worden gepresenteerd om inzicht te bieden in 
de voortgang. 

 

Informatievoorziening 
U&H provinciale 
bedrijven 22 januari 
2025 

Leefomgev
ing 

13-
02-
2025 

Olthof, 
J. 

Wat betreft de metingen bij ICL geeft 
gedeputeerde Olthof aan dat er nog 
vervolgmetingen gepland staan. De resultaten 
van de metingen uit oktober worden in 
principe over twee weken openbaar gemaakt. 

Update 18-04-2025:  
Aan ICL is medegedeeld dat OD NZKG van 
plan is het emissiemeetrapport van 3 
oktober jl. op haar website te publiceren. 
Omdat ICL belanghebbende is, is ICL in de 
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Tot die tijd heeft ICL nog de mogelijkheid om 
een zienswijze in te dienen, wat de publicatie 
eventueel kan beïnvloeden.  Over de 
beschikbaarheid van andere data geeft 
gedeputeerde Olthof aan dat hij dit op dit 
moment niet zeker weet. Hij zal dit schriftelijk 
laten beantwoorden. 

gelegenheid gesteld haar zienswijze 
hierop te geven. ICL heeft zienswijze 
ingediend op het moment van openbaar 
maken van het emissiemeetrapport omdat 
het onderdeel uitmaakt van het lopende 
bezwaar op de LOD. De OD NZKG stelt de 
openbaarmaking van de rapportage uit tot 
na de behandeling van bezwaar. Door de 
HAC is de zittingsdatum van 8 mei a.s. 
verdaagd tot nader order. ICL heeft meer 
tijd nodig om de stukken te beoordelen.   
Op 1 april 2025 zijn definitieve 
meetresultaten van de emissiemetingen - 
die OD NZKG heeft uitgevoerd november 
2024 en in januari 2025 – bekend 
geworden. De rapportages daarvan 
worden op dit moment door OD NZKG 
beoordeeld. M.b.t. het emissiemeetrapport 
van oktober 2024 is een voornemen tot 
invordering aan ICL gestuurd (€125.000,-) 
i.v.m. een zoutzuur emissie 
overschrijding. ICL kan hierop zienswijze 
indienen.  Er wordt volop gewerkt aan de 
ambtshalve wijziging van de vergunning 
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(actualisatie) en de verwachting is dat in 
het tweede kwartaal van 2025 het concept 
daarvan kan worden overlegd aan ICL en 
aan de bewoners rondom het bedrijf. 
Hiervoor zal door OD NZKG een 
bewonersbijeenkomst worden 
georganiseerd.  Update 07-03-2025: Het 
bedrijf heeft voor de revisieaanvraag 
onvoldoende informatie aangeleverd. De 
OD NZKG heeft daarom de revisieaanvraag 
niet in behandeling genomen. De OD 
NZKG werkt nu aan de ambtshalve 
actualisatie van de vergunning van ICL. De 
OD heeft (om niet afhankelijk van het 
bedrijf te zijn) besloten om geen 
informatie bij het bedrijf op te vragen 
voorafgaand aan het maken van dit 
besluit. Dit besluit betreft nog geen 
volledige actualisatie. Voor de volledige 
actualisatie van de vergunning is in een 
latere fase technische bedrijfsinformatie 
nodig. Hier werkt de OD NZKG aan. 
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Informatievoorziening 
U&H provinciale 
bedrijven 22 januari 
2025 

Leefomgev
ing 

13-
02-
2025 

Olthof, 
J. 

Over de openheid rondom de gegevens van de 
aanzegging geeft gedeputeerde Olthof aan dat 
hij op dit moment geen exacte datum kan 
noemen waarop deze informatie beschikbaar 
wordt. Hij zou de gegevens graag zo snel 
mogelijk delen, omdat dit de discussie zou 
vergemakkelijken. Hij belooft Provinciale 
Staten hierover tussentijds te informeren zodra 
hij meer duidelijkheid heeft. 

Update 14-05-2025:  
Op 15 april 2025 is de brief: 
Openbaarmaking aanzeggingsbesluit 
Kooksgasfabriek 2 (2354102) aan PS 
toegestuurd, gevolgd door een ongelakte 
versie (brief 2354102/2406163) op 13 
mei 2025.  
Hiermee kan deze toezegging als 
afgedaan worden beschouwd.     
 
Update 07-03-2025: Op dit moment nog 
niet definitief duidelijk. 

Rondvraag inzake 
agendapunt 12.c, 
bestrijdingsmiddelen, 
ingediend door Partij 
voor de Dieren. 

Leefomgev
ing 

13-
02-
2025 

Olthof, 
J. 

Mevrouw Egbers (PvdD) benadrukt dat het 
belangrijk is dat bestrijdingsmiddelen niet 
worden vergeten in de beleidsontwikkeling en 
vraagt of dit expliciet wordt meegenomen.  
Gedeputeerde Olthof geeft daarop een 
volmondige toezegging. Hij wijst erop dat de 
Staten een motie hierover hebben aangenomen 
en dat deze zal worden uitgevoerd. In het 
beleid Gezonde Leefomgeving zal de provincie 
terugkomen op haar rol ten aanzien van 
gewasbeschermingsmiddelen. 

Update 29-04-2025: 
Gewasbeschermingsmiddelen worden 
meegenomen in de beleidsontwikkeling 
Gezonde Leefomgeving. Effecten van het 
gebruik van gewasbeschermingsmiddelen 
zijn breder dan alleen gezonde 
leefomgeving. Vanuit deze breedte 
onderzoeken wij momenteel welke 
juridische opties we als provincie hebben 
binnen de huidige wet- en regelgeving. 
Hierbij werken we nauw samen met andere 
provincies. Na het zomerreces bespreken 
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we de juridische mogelijkheden met 
Provinciale Staten.    
 
Update 07-03-2025:  De motie krijgt 
uitvoering in de beleidsontwikkeling 
Gezonde Leefomgeving. 

Herijking van de 
Regionale Energie 
Strategie – RES 

PS 03-
02-
2025 

Kocken, 
R. 

Dan vroeg het CDA hoe dat nou is gegaan. En 
daar vroeg BBB ook naar. Die refereerde aan 
een brief van 30 januari waarin de 
gemeenteraad van Drechterland middels een 
motie de begrenzing van zoekgebied 15 in de 
RES heeft aangepast, en of dit verzoek in deze 
herijking is meegenomen. Nou, laat ik eerst 
zeggen, de brief van 30 januari, zoals u zult 
begrijpen, is niet verwerkt in deze stukken, 
want het stuk is niet aangepast. U heeft hier in 
de commissie over kunnen spreken met elkaar. 
Dat was voor 30 januari. Nu leven we daarna. 
Dus de brief, daar hebben wij inmiddels wel 
kennis van genomen, is ook met de gemeenten 
al besproken, dat wij die wijziging bij de 
definitieve voorlegging verwerkt zullen 
hebben. Dus de stukken zoals ze nu aan u 
voorliggen, worden in principe zoals u ze 
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vaststelt, ter inzage gelegd. Dat is het concept. 
Uiteindelijk krijgt u hier ook, nadat alle 
zienswijzen daarop gegeven zijn en daar een 
antwoord op geformuleerd is, de gelegenheid 
om die nog definitief vast te stellen en dan zal 
die wijziging zijn doorgevoerd. Daar heeft de 
gemeente overigens ook van aangegeven dat 
ze daarmee akkoord is. Dus dan weet u dat 
ook. 

Kleedje leggen- 
grotere netcapaciteit 
claimen maar niet 
gebruiken 

PS 03-
02-
2025 

Kocken, 
R. 

De heer KLEIN (CU): Dank u wel, meneer de 
voorzitter. Ik heb ook weleens gehoord dat er 
wordt aan ‘kleedje leggen’ gedaan. Dus er 
wordt een heel grote netcapaciteit 
aangevraagd die niet feitelijk wordt gebruikt, 
maar wel bedoeld is om anderen in de weg te 
zitten. Heeft de provincie een goed overzicht 
van het gebruik van de vergunningen? Dus in 
hoeverre zijn de contracten die er zijn en de 
netcapaciteit die is toegekend in lijn met wat 
er daadwerkelijk wordt gebruikt?  
Gedeputeerde OLTHOF: Ja, dat is meer een 
algemene vraag die veel meer over algemeen 
het energieverbruik gaat. Wat ik wel weet uit 
gesprekken die ik heb gehad, is dat op dit 

Update 12-03-2025:   
Komt in de technische briefing van 14 
april aan de orde. 
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moment vanuit de energieleveranciers, ja, juist 
heel erg teruggedrongen wordt om uiteindelijk 
te zorgen dat die lucht die in die contracten 
zit, eruit te krijgen, omdat we allemaal zien dat 
er inderdaad meer aangevraagd is en grotere 
contracten zijn dan dat er daadwerkelijk wordt 
gebruikt. Dus daar wordt zeker op gestuurd. 
Maar als u daar verder, breder over wil praten, 
dan stel ik voor om dat in een andere 
commissie te doen. Dat geldt niet alleen hier, 
maar dat geldt denk ik in bredere zin. De heer 
KLEIN (CU): Nou ja, ik zou graag willen of u 
kunt toezeggen dat u daar in het kader van de 
uitvoering van de datacenterstrategie ook 
aandacht voor blijft vragen bij de 
netbeheerders en de andere partijen die daar 
betrokken bij zijn.  Gedeputeerde OLTHOF: 
Nou, ik denk dat die aandacht die u vraagt – ik 
kijk ook naar de collega – in brede zin ook bij 
de netbeheerders aan de orde zal worden 
gesteld. Dus dat kan ik doen. 

Onderzoek publiek 
warmtebedrijf en 

Leefomgev
ing 

20-
01-
2025 

Kocken, 
R. 

De heer Karar (PvdA) vraagt of in het 
vervolgonderzoek een vergelijking 
meegenomen kan worden tussen een 
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mogelijke rolneming 
provincie 

individualistische aanpak door gemeenten en 
een aanpak waarin de provincie een grotere rol 
vervult. Dit hoeft niet alleen te gaan over de rol 
als aandeelhouder (rol vijf), maar ook over de 
financiële aspecten en het beperken van de 
onrendabele top (rol vier). Gedeputeerde 
Kocken bevestigt dat het financieel 
participeren als aandeelhouder verder wordt 
uitgezocht en dat dit vergelijk zal worden 
meegenomen in het vervolgonderzoek. 

Onderzoek publiek 
warmtebedrijf en 
mogelijke rolneming 
provincie 

Leefomgev
ing 

20-
01-
2025 

Kocken, 
R. 

Gedeputeerde Kocken reageert op de 
suggestie van BBB om de rapporten over 
warmtenetten minder omvangrijk te maken. Ze 
geeft aan de wens mee te nemen, maar 
benadrukt dat het onderwerp complexe en 
belangrijke beslissingen betreft. Daarom acht 
zij een gedegen en uitgebreide onderbouwing 
noodzakelijk om tot goede besluiten te komen. 
Wel belooft zij dat er een korte en krachtige 
samenvatting zal worden toegevoegd, zodat 
de kern van het rapport toegankelijk blijft. De 
omvang van het uiteindelijke rapport zal nog 
worden bepaald. 
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Onderzoek publiek 
warmtebedrijf en 
mogelijke rolneming 
provincie 

Leefomgev
ing 

20-
01-
2025 

Kocken, 
R. 

De gedeputeerde geeft vervolgens aan dat de 
rechtsvorm van een mogelijke warmte-entiteit 
deel uitmaakt van het onderzoek en later 
opnieuw in de Staten besproken zal worden op 
basis van de resultaten. 

 

Herijking van de RES, 
Milieueffectrapport 
Wind op land 2024 

Leefomgev
ing 

20-
01-
2025 

Kocken, 
R. 

Ten slotte beantwoordt de gedeputeerde een 
eerdere vraag van de PVV over Bisfenol A (BPA). 
Ze meldt dat volgens onderzoek van de 
provincie Flevoland nauwelijks BPA vrijkomt bij 
windturbines. Het RIVM voert momenteel 
aanvullend onderzoek uit, en de provincie 
volgt dit nauwlettend. Ze voegt toe dat de 
hoeveelheid BPA die vrijkomt bij windturbines 
lager is dan wat men in een gemiddelde 
broodtrommel aantreft. De gedeputeerde zegt 
toe de bron van deze informatie te delen met 
de commissie. 

 

Herijking van de RES, 
Milieueffectrapport 
Wind op land 2024 

Leefomgev
ing 

20-
01-
2025 

Kocken, 
R. 

De heer Van den Berg (JA21) vraagt 
verduidelijking over de status van het 
zoekgebied Wieringerhoek. Hij refereert aan 
een brief van gedeputeerde Kocken van 
december 2024, waarin zou staan dat dit 
project op dat moment geen kans van slagen 
meer had. Hij vraagt welke gesprekken er nog 
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lopen over dit zoekgebied en of de 
gedeputeerde aanvullende informatie hierover 
kan toezenden, omdat hij dit niet herkent uit 
de eerder verstrekte informatie. De 
gedeputeerde geeft aan dat de provincie 
eerder kansen zag in het zoekgebied en dat er 
nog een procedure loopt bij het Rijk (een RCR-
procedure). Dit is volgens haar een belangrijke 
reden om het zoekgebied voorlopig niet uit de 
RES te schrappen. Ze biedt aan om aanvullende 
informatie over de lopende procedure na te 
zoeken. 

Mondelinge vragen 
PvdA inzake 
Maatwerkafspraken 
Tata Steel 

PS 16-
12-
2024 

Olthof, 
J. 

Gedeputeerde OLTHOF: Ook zal ik in de 
contacten die ik heb en ook ambtelijk erop 
aandringen om zo snel mogelijk tot die 
maatwerkafspraken te komen. Ook gelet op 
het belang en ook de samenhang met alle 
andere trajecten die er lopen. Dus die zal ik 
oppakken. 

Update 18-04-2025:  
Op 26 maart jl. heeft gedeputeerde Olthof 
samen met Commissaris van de Koning 
Van Dijk een bestuurlijk overleg (BO) 
gehad met Minister-president Schoof, 
minister Hermans (ministerie KGG) en 
staatssecretaris Jansen (ministerie IenW) 
over de verduurzaming van de industrie in 
de regio, waaronder de verduurzaming 
van Tata Steel. Tijdens het BO is 
gesproken over de trajecten die er lopen 
rondom Tata Steel, waaronder de 
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maatwerkafspraken. Daarbij is wederom 
het belang van de maatwerkafspraken 
voor de transitie naar Groen Staal 
benadrukt.  
Hiermee kan deze toezegging als 
afgedaan worden beschouwd.     
 
Update 24-01-2025: Wordt in contacten 
met het Rijk waar mogelijk voortdurend 
aandacht voor gevraagd. 

Laatste 
begrotingswijziging 
2024 

PS 16-
12-
2024 

Kocken, 
R. 

Dhr. Kanik (D66 verzoekt gedeputeerde: -In 
2025 voor de behandeling van de kaderbrief 
met een voorstel te komen voor een 
structurele dekking na 2025 voor de 
handhaving door de omgevingsdiensten op de 
energiebesparingsplicht van bedrijven. Daarbij 
rekening te houden met de aanbevelingen uit 
de tussentijdse evaluatie ‘uitvoering 
energiebesparingsakkoord Noord-Hollandse 
bedrijven 2022-2025’. Gedeputeerde KOCKEN: 
Ik neem uw suggestie wel mee en ik zal er in 
ieder geval vanuit mijn eigen Portefeuille zeker 
op aandringen dat we hier ook naar kijken. 
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Concept Energievisie 
2.0 

Leefomgev
ing 

09-
12-
2024 

Kocken, 
R. 

Over de vraag van GroenLinks over de pMIEK-
warmteprojecten en de onduidelijkheid rond 
eigenaarschap, geeft Kocken aan dat zij hierop 
terugkomt, omdat het beschikbare antwoord 
de vraag niet volledig beantwoordt. 

 

Concept Energievisie 
2.0 

Leefomgev
ing 

09-
12-
2024 

Kocken, 
R. 

Mevrouw Vonck (PvdD) wijst erop dat juist de 
opschaling van decentrale, kleinschalige 
opwek, zoals door Liander benoemd, grote 
impact kan hebben op het netwerk. Ze pleit 
ervoor om in toekomstige energievisies meer 
aandacht te besteden aan deze ontwikkeling.  
Gedeputeerde Kocken vraagt verduidelijking of 
het vooral om bewonersinitiatieven gaat, of om 
het principe dat opwek en verbruik zoveel 
mogelijk lokaal moeten worden gekoppeld.  
Mevrouw Vonck (PvdD) ziet deze zaken als een 
samenhangende kwestie en stelt dat een 
koppeling tussen kleinschalige decentrale 
opwek en bewonerscollectieven een win-
winsituatie kan opleveren. Gedeputeerde 
Kocken belooft de suggestie mee te nemen, 
maar geeft aan nog niet te kunnen zeggen in 
welke vorm dit zal worden uitgewerkt. Ze sluit 

Update 12-03-2025:  
Dit zal in de discussie rondom de 
Energievisie 3.0 (2027) terugkomen. 
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af met de belofte om het onderwerp op de 
agenda te houden voor verdere overweging. 

Rondvraag PVV inzake 
Doorgang 
Bevrijdingspop 2024 

Leefomgev
ing 

02-
12-
2024 

Olthof, 
J. 

De provincie heeft zich bereid verklaard een 
extra sponsorbijdrage te leveren, maar de 
exacte bijdrage hangt af van een rijksbijdrage, 
waarover binnenkort in de Tweede Kamer 
wordt besloten. Het tekort in de begroting van 
Bevrijdingspop wordt geschat op €180.000 tot 
€200.000. Afhankelijk van de rijksbijdrage, 
kan de provincie tussen €0 en €100.000 
bijdragen. Zodra de rijksbijdrage bekend is, 
zal de gedeputeerde dit terugkoppelen aan de 
Staten, omdat dit binnen de financiële kaders 
moet worden georganiseerd. 

Update 18-04-2025:  
Op 3 april 2025 is de brief: Antwoord 
motie M126-2024 Ondersteuning 
bevrijdingspop Haarlem 
(2378964/2386197) aan PS toegestuurd.  
Zie afdoeningsvoorstel M126-2024 B-
agenda commissie Leefomgeving 19-05-
2025.  
Hiermee kan deze toezegging als 
afgedaan worden beschouwd.    
 
Update 07-03-2025: Op 14 februari heeft 
de Kamer een besluit genomen over de 
Rijksbijdrage, deze is eenmalig en 
bedraagt in 2025 € 700.000,- voor alle 
Bevrijdingsfestivals. Voor Bevrijdingspop 
2025 is vanuit de provincie nu een extra 
sponsorbijdrage van € 60.000,- nodig. We 
zijn aan het onderzoeken of er binnen de 
bestaande budgetten dekking kan worden 
gevonden. Op 4 maart heeft de kring van 
commissarissen de minister van OCW en 
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staatssecretaris van VWS verzocht om 
structureel een jaarlijkse bijdrage van € 
1.000.000,- beschikbaar te stellen om de 
continuïteit van de Bevrijdingsfestivals niet 
in gevaar te brengen.   
Update 24-01-2025:  
Er is nog geen besluit genomen over de 
rijksbijdrage aan de Bevrijdingsfestivals in 
2025. 

Rondvraag VVD  
Normering uitstoot 
stof, geur en lawaai 
op basis van 
werkbezoek NRW 
(Noordrijn-Westfalen) 

Leefomgev
ing 

02-
12-
2024 

Olthof, 
J. 

Gedeputeerde Olthof geeft aan dat aanvullende 
normeringen, zoals die in Noordrijn-Westfalen, 
mogelijk interessant zijn, maar dat het lastig 
wordt als Noord-Holland zelfstandig normen 
opstelt die juridisch niet afdwingbaar zijn 
binnen de huidige wetgeving. Hij wil 
onderzoeken wat de Duitse normen kunnen 
betekenen binnen de Nederlandse context, 
inclusief hoe die praktisch toepasbaar zijn en 
wat de juridische mogelijkheden zijn. 
Daarnaast belooft gedeputeerde Olthof om dit 
onderwerp op nationaal niveau aan de orde te 
stellen. Hij wil samen met andere partijen 
verkennen of er aspecten van de Duitse aanpak 
zijn die in Nederland gebruikt kunnen worden, 

Update 18-04-2025:  
Op 15 april 2025 is het laatste 
depositieonderzoek (najaar 2024) met 
Provinciale Staten gedeeld. In de 
begeleidende brief (2394477/2394480) 
geven wij een update hoe we normen en 
bijbehorende handelingsperspectief voor 
depositie van grofstof verkennen.   
 
Update 07-03-2025:  Geen update   
Update 24-01-2025: Geen update 
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met specifieke aandacht voor de toepassing in 
Noord-Holland. De gedeputeerde vraagt 
daarbij wel om realistische verwachtingen, 
omdat het proces tijd vergt en afhankelijk is 
van bredere regelgeving en samenwerking.  
Gedeputeerde Olthof erkent het belang van 
een level playing field op Europees niveau en 
ondersteunt het idee om dit onderwerp breder 
te trekken naar nationale en Europese schaal. 
Hij stelt voor om de normen te bespreken in 
bredere samenwerkingsverbanden, zoals de 
Expertgroep Gezonde Leefomgeving, om te 
verkennen hoe deze richtlijnen een rol kunnen 
spelen in het Nederlandse en Europese beleid. 
Gedeputeerde Olthof belooft de Staten op de 
hoogte te houden van de ontwikkelingen. 

Informatievoorziening 
uitvoering en 
handhaving 
provinciale bedrijven 
14 november 2024 
(U&H brief) 

Leefomgev
ing 

02-
12-
2024 

Olthof, 
J. 

De heer Dijksen (SP) vraagt of Provinciale 
Staten op de hoogte worden gehouden van het 
onderzoek naar de onafhankelijke 
meetdiensten bij de omgevingsdiensten.  
Gedeputeerde Olthof bevestigt dat wanneer er 
meer duidelijkheid is over de vormgeving van 
een eventuele onafhankelijke meetdienst, 

Update 18-04-2025:   
Het rapport van de verkenning om te 
komen tot meer landelijke meetdiensten is 
af als eindconcept. De OD NZKG wacht nu 
nog op het commentaar van 1 deelnemer, 
alvorens zij een definitief exemplaar 
kunnen sturen.   
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Provinciale Staten hierover geïnformeerd zullen 
worden. 

Update 07-03-2025: Geen update   
Update 24-01-2025: Geen update op dit 
moment. 

Plan van Aanpak 
Beleidsontwikkeling 
Gezonde 
Leefomgeving 

Leefomgev
ing 

02-
12-
2024 

Olthof, 
J. 

Gedeputeerde Olthof licht toe dat er een 
participatieplan in ontwikkeling is, waar PS 
over geïnformeerd zal worden zodra het 
gereed is. Een van de onderdelen van dit 
participatieplan is een symposium, dat naar 
verwachting in april 2025 zal plaatsvinden. De 
gedeputeerde nodigt Statenleden uit om 
suggesties voor dit symposium aan te dragen. 
Hij benadrukt dat dit informeel kan, 
bijvoorbeeld via het e-mailadres van de griffie.  
Over de discussie rond snelheidsverlagingen 
en het weren van auto’s zegt de gedeputeerde 
dat dit buiten de context van dit plan valt. Hij 
verwijst naar een toekomstig actieplan geluid, 
waarin geluidsreductie rondom wegen aan bod 
zal komen. Dit onderwerp zal later terugkeren 
bij Provinciale Staten (cie. Ruimte) 

Update 18-04-2025:  
Het participatie- en communicatieplan is 
op 22 april 2025 vastgesteld door GS. 
Deze wordt met een begeleidende brief ter 
informatie aan PS gestuurd.  
De data voor de excursie en het 
symposium zijn veranderd:   
- Excursie PS: donderdag 16 oktober.  
- Symposium: maandag 17 november.   
 
Update 07-03-2025:   
Data voor symposium (5 juni) en excursie 
(23 juni) zijn vastgesteld. Voornemen is 
om met leden van de Commissie 
Leefomgeving een werkgroep in te richten, 
met de bedoeling dat PS-leden inbreng 
kunnen leveren voor het programma van 
beide evenementen. Het Participatieplan 
wordt eind maart 2025 vastgesteld door 
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GS, PS worden geïnformeerd middels een 
brief.   
Update 24-01-2025: Het participatieplan 
is bijna gereed, en wordt momenteel 
afgestemd met andere 
participatieprocessen die de provincie 
inricht. Op dit moment worden de data 
voor het symposium en een excursie 
gepland, voor beide momenten worden 
leden van de Commissie Leefomgeving 
uitgenodigd. 

Begroting 2025 PS 11-
11-
2024 

Olthof, 
J. 

Voortgang Voorzieningen-akkoorden:  Ik 
begrijp heel goed dat u op dit onderwerp 
graag de voortgang wil bespreken en ook: 
waar staan we nu, waar lopen we tegenaan? 
Dus ik doe de toezegging dat ik vóór de zomer 
bij u terugkom met een notitie waar ik de 
thema’s (van de 3 ontraden moties*) terug laat 
komen, waar we dan in de commissie het 
gesprek over kunnen voeren. En dan kan ik 
ook de voortgang aan u rapporteren.  * haast 
maken, versterken sociale cohesie en minimaal 
voorzieningenniveau platteland 

Update 18-04-2025:  Geen update    
 
Update 07-03-2025: Geen update   
 
Update 24-01-2025:  
Provinciale Staten worden voor de zomer 
geïnformeerd over de voortgang 
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Begroting 2025 PS 11-

11-
2024 

Olthof, 
J. 

Het vieren van de Nationale Dag van de 
Vrijwilliger. Ik heb dat ook even gevraagd aan 
de heer Heijnen, want ja, wat bedoelen we nu 
eigenlijk precies met deze motie? Wat ik u wil 
toezeggen, omdat wij ook die vrijwilliger 
ontzettend belangrijk vinden, als ook een 
belangrijk onderdeel van die samenleving, dat 
wij rondom de Dag van de Vrijwilliger in de 
socials en via onze nieuwsbrief er ook 
aandacht aan willen besteden.   En als het gaat 
over de vrijwilligersprijs wil ik dat ook graag 
even mee terugnemen om dat eens even met 
de gemeenten en met andere partijen te 
beoordelen: hoe zou je dat kunnen gaan doen? 
Want er zijn honderdduizenden vrijwilligers in 
Noord-Holland en wie gaat nu uiteindelijk 
bepalen wie de vrijwilliger van het jaar is? 

Update 18-04-2025:   
Geen update   
 
Update 07-03-2025:  Geen update  
Update 24-01-2025: Geen update 

Begroting 2025 Leefomgev
ing 

21-
10-
2024 

Kocken, 
R. 

Gedeputeerde Kocken reageert op de vragen 
van PvdD over de CO2-reductiedoelstellingen 
en het Energie Dashboard. Ze legt uit dat de 
prognose voor de CO2-reductie in het tweede 
kwartaal van 2025 naar Provinciale Staten 
wordt gestuurd.   Wat betreft de 
energiebesparing en het Energie Dashboard 

Update 22-11-2024:  
In Q2 2025 wordt de nieuwe prognose 
voor broeikasgasreductie naar PS 
gestuurd. 
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geeft ze aan dat de stukken hierover vandaag 
door haar staf zijn gegaan. Ze verwacht dat 
deze stukken volgende week door GS worden 
goedgekeurd en vervolgens aan PS worden 
doorgestuurd, zodat de Staten hier indien 
gewenst over kunnen spreken.  Gedeputeerde 
Kocken stelt voor om schriftelijk terug te 
komen op de vraag over de specifieke cijfers 
van de Rijksdienst voor Ondernemend 
Nederland (RVO) en de Omgevingsdienst (OD) 
waarop zij zich baseert. 

Afdoen motie M41-
2020 Provinciaal 
Noodfonds Sociale 
Infrastructuur (PNSI) 

Leefomgev
ing 

21-
10-
2024 

Olthof, 
J. 

Gedeputeerde reageert op de vraag van het 
CDA over het voorzieningenakkoord. Hij geeft 
aan dat hij nooit heeft gezegd dat dit akkoord 
in Q2 2025 klaar zou zijn, maar dat hij 
verwacht tegen die tijd meer informatie te 
kunnen geven over de voortgang. 

Update 18-04-2025:  
Deze motie is eerder afgedaan. De 
toezegging die daaruit voortkwam loopt 
mee met het informeren van Provinciale 
Staten over de stand van zaken 
voorzieningenakkoord in Q2 2025.   
 
22-11-2024: Provinciale Staten worden 
geïnformeerd in Q2 2025 

Noord-Hollandse 
Klimaataanpak 

PS 30-
09-
2024 

Kocken, 
R. 

Dan kom ik bij Volt. Daar is gevraagd volgens 
mij om participatie en draagvlak en krijgen wij 
de analyse?  De analyse gaat, als het goed is, 
voor de kerst naar de Staten toe.  Dan volgens 
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mij meneer Teeuwen. Hij vroeg of er over 
aardwarmte een update kan komen in de 
commissie Leefomgeving. Dat lijkt me prima.  
Dat doen we graag. 

Noord-Hollandse 
Klimaataanpak 

Leefomgev
ing 

16-
09-
2024 

Kocken, 
R. 

Gedeputeerde Kocken geeft aan dat de 
provincie samen met TNO werkt aan de 
ontwikkeling van een afwegingskader voor 
klimaatrechtvaardigheid, dat ze begin volgend 
jaar hoopt te presenteren aan Provinciale 
Staten. Dit kader biedt ruimte om de term 
beter te definiëren en toe te passen, waarna 
het verder vastgesteld kan worden.   Daarnaast 
gaat ze in op de vraag over de 
energiebesparingsplicht en de strengere 
handhaving hiervan, waarbij werd aangegeven 
dat dit soms niet goed gaat. Gedeputeerde 
Kocken erkent dat deze signalen bekend zijn 
en meldt dat er momenteel een 
tussenevaluatie van het 
energiebesparingsakkoord wordt uitgevoerd. 
De resultaten hiervan, inclusief aanbevelingen 
voor verbetering, worden verwacht in het 
vierde kwartaal van 2024, en ze deelt die 
graag met Provinciale Staten zodra ze 

Update 22-11-2024:  
Zowel het Deltares onderzoek naar 
synergie mitigatie- en 
adaptatiemaatregelen als afwegingskader 
klimaatrechtvaardigheid worden begin 
2025 naar PS gestuurd. Ook vormen ze 
input voor de pKEV rapportage.    
 
De tussenevaluatie van het 
energiebesparingsakkoord is inmiddels 
met PS gedeeld (C-agenda 02-12-2024) 
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beschikbaar zijn.  Gedeputeerde Kocken pleit 
ervoor om zowel mitigatie als 
klimaatmaatregelen te combineren, en geeft 
aan dat de provincie hierop stuurt met 
ondersteuning van Deltares. Zodra de 
uitkomsten van deze samenwerking 
beschikbaar zijn, zal ze deze delen met 
Provinciale Staten.  Gedeputeerde Kocken 
reageert op de vraag van Volt over de analyse 
van de inwonersparticipatie. Ze geeft aan dat 
Provinciale Staten eind oktober een brief met 
extra informatie hierover kunnen verwachten.  
Over geothermie meldt ze dat er recent een 
onderzoek is afgerond in Noord-Holland Zuid, 
waarvan de resultaten binnenkort bekend 
worden gemaakt. Geothermie wordt daarnaast 
opgenomen in de regionale structuur Warmte. 

Startnotitie Gezonde 
Leefomgeving 

PS 15-
07-
2024 

Beemst
erboer, 
J. 

Toekomst omgevingsdiensten De heer 
Roosendaal (VVD): En daarom wil ik u vragen 
of u wilt meedenken over echt een 
stelselwijziging willen we een beter 
onderscheid maken tussen die provinciale 
taken en die gemeentelijke taken. We zien het 
ook bij recreatieschappen. Alles staat op 

Update 24-01-2025:  
23 januari 2025 is een discussienota 
Omgevingsdiensten van VVD en GL 
besproken in de commissie, waar dit aan 
bod kwam.   
 
Update 22-11-2024:   
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afstand. We kunnen moeilijk invloed 
uitoefenen, we hebben geen meerderheden. 
We moeten wel betalen. En de resultaten 
blijven achter. Dat vraagt soms om niet te 
denken binnen de kaders, maar juist buiten de 
kaders, met elkaar, constructief. En hoe staat u 
daartegenover om echt te bekijken: moeten 
provinciale diensten per se worden beperkt tot 
de provincie? Moeten ze worden beperkt tot 
Noord-Holland als het gaat over die 
specialisatie?   Gedeputeerde Olthof: 
Voorzitter, ik begrijp het punt van de heer 
Roosendaal. En dat we die discussie moeten 
voeren, lijkt me prima……  Maar dan lijkt het 
me goed om daar een keer een andere 
discussie met elkaar, een ander moment, voor 
te kiezen om deze discussie ook in 
aanwezigheid van collega Beemsterboer met 
elkaar over de toekomst van die 
omgevingsdiensten te praten. Want het gaat 
echt om een stelselwijziging die veel verder 
gaat. En de vraag is: willen we dat op onze nek 
halen. Want we zijn ooit bij een provinciale 
milieudienst weggekomen om tot een 

Geen update op onderstaande.   
 
Update sept. 2024:   
Er is een landelijke interbestuurlijk 
programma versterking VTH-stelsel (IBP 
VTH). Daar wordt onder meer gewerkt aan 
robuuste en toekomstbestendige 
omgevingsdiensten. Het IBP VTH loopt per 
30 september 2024 af. Daarnaast zijn de 
Noord-Hollandse OD’s een verkenning 
gestart naar de meest effectieve vorm(en) 
van samenwerking naar de toekomst toe.  
Voorstel is om de uitkomsten van het IBP 
en de verkenning van de directeuren van 
de Noord-Hollandse OD’s eerst af te 
wachten voordat we andere stappen 
nemen. 
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omgevingsdienst te komen, juist om kennis te 
bundelen. 

Kaderbrief 2025 PS 08-
07-
2024 

Olthof, 
J. 

Motie 56 van JA21, D66 en de SP over een 
actieve houding ten aanzien van de Tweede 
Kamermotie onafhankelijk meten Tata Steel: 
Gedeputeerde Olthof: Ja, ik maak een afspraak 
met de staatssecretaris en met de minister; ja, 
ik ga vragen wat hij met deze motie gaat doen; 
ja, ik ben bereid om de informatie en alles wat 
hij nodig heeft om advies te krijgen over deze 
motie ook beschikbaar te stellen. Dus in die 
zin, om nu vooraf al die informatie op te 
zoeken en wat er allemaal nodig is, dat doe ik 
dan even niet. Maar ik ga wel dat gesprek aan. 

Update 18-04-2025:  
Geen update.   
 
Update 07-03-2025:  Geen update.  
Update 24-01-2025: Geen update op 
onderstaande (ligt nog bij het ministerie 
van IenW).   
Update 22-11-2024: Geen update op 
onderstaande.   
Update sept. 2024:   
In de brief “Voortgangsbrief Actieagenda 
OVV Industrie en Omwonenden” van 5 
september 2024 gaat de staatssecretaris 
van Infrastructuur en Waterstaat in op de 
motie Teunissen. De brief is hier te 
vinden: pdf (overheid.nl). Aangegeven 
wordt dat als onderdeel van de 
Actieagenda Industrie en omwonenden 
een onderzoek wordt uitgevoerd wat in 
kaart brengt wat nodig is om 
onafhankelijke emissiemetingen de 
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standaard te maken binnen het VTH-
stelsel, welke verbeteringen er mogelijk 
zijn ten aanzien van het meten en 
controleren van schadelijke emissies bij 
bedrijven die de gezondheid van 
omwonenden nadelig kunnen beïnvloeden 
en wat hiervan de voor- en nadelen zijn. 

Informatievoorziening 
VTH bij provinciale 
bedrijven d.d. 11 april 
2024 

Leefomgev
ing 

22-
04-
2024 

Olthof, 
J. 

Gedeputeerde Olthof geeft ten aanzien van de 
nieuwe metingen die betrekking hebben op de 
substantiële emissiereducerende maatregelen 
sinds 2022 aan dat de resultaten van deze 
metingen eind 2024 verzameld zullen worden 
en begin 2025 naar de commissie zullen 
komen. Dit betekent dat de evaluatie van de 
effectiviteit van deze maatregelen aan het 
einde van het jaar en begin van het volgende 
jaar zal plaatsvinden.  Voor de tweede vraag 
over het beschikbaar stellen van de resultaten 
van de hermeting en de metingen bij 
kooksgasfabriek 1, stelt hij voor dat deze 
informatie opgenomen wordt in de volgende 
VTH-brief in plaats van de resultaten los te 
verspreiden. Dit is in lijn met de gebruikelijke 
procedure waarbij meetresultaten en relevante 

Update 18-04-2025:  
Op 15 april 2025 is de brief: 
Depositieonderzoek IJmond najaar 2024 
(2394477/2394480) aan PS toegestuurd. 
(C-agenda cie. Leefomgeving 19 mei 
2025).  
Hiermee kan deze toezegging als 
afgedaan worden beschouwd.     
 
Update 07-03-2025: Onderzoeksrapport 
(depositieonderzoek door RIVM) wordt in 
Q2 2025 verwacht.   
Update 24-01-2025: Geen update, 
onderzoek loopt nog.   
Update 22-11-2024: Geen nieuwe 
ontwikkelingen t.o.v.  4 september 2024. 
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updates worden samengevoegd in de VTH-
brief voor een gestructureerde en 
overzichtelijke terugkoppeling aan de 
commissie.  Gedeputeerde Olthof licht tot slot 
toe dat er een wijziging is geweest in de 
geplande metingen van de 
batterijschoorstenen bij Tata Steel. 
Oorspronkelijk was het de bedoeling om 
schoorsteen 23 te meten, maar door 
technische redenen heeft de omgevingsdienst 
ervoor gekozen om in plaats daarvan 
schoorsteen 22 te meten. De metingen aan 
deze schoorsteen zijn uitgevoerd, maar de 
resultaten zijn nog niet beschikbaar. Deze 
worden nog verwacht en zullen naar de 
commissie gecommuniceerd worden zodra ze 
beschikbaar zijn. 

Update 04/09/2024:  Opgemaakt kan 
worden dat dit een verwijzing betreft naar 
het volgende RIVM depositieonderzoek, 
planning daarvan is niet gewijzigd. Noot 
dat het depositieonderzoek (in de 
leefomgeving) zich niet leent voor 
bronduiding en beoordeling van 
effectiviteit van individuele maatregelen.  
Update 24-01-2025: Zie VTH (thans U&H) 
brieven.  Deze (tweede) toezegging is 
hiermee afgedaan.   
Update 22-11-2024: Zie U&H brief B-
agenda cie. Leefomgeving 02-12-2024. 
Rapportages volgen.   
Update 24-01-2025: Zie VTH (thans U&H) 
brieven.  Deze (derde) toezegging is 
hiermee afgedaan.  
Update 22-11-2024: Zie U&H brief B-
agenda cie. Leefomgeving 02-12-2024. 
Rapportages volgen. 

Omgevingsdiensten: 
Zienswijze Provinciale 
Staten op de 
gewijzigde 

Leefomgev
ing 

15-
02-
2024 

Beemst
erboer, 
J. 

De heer Roosendaal (VVD) stelt voor om een 
evaluatiesessie te organiseren met de 
gedeputeerde en de betrokken commissie, 
specifiek gericht op de toekomst van de 

Update 24-01-2025:  
23 januari 2025 is een discussienota 
Omgevingsdiensten van VVD en GL 
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gemeenschappelijke 
regeling 
Omgevingsdienst 
Noord-Holland Noord 

omgevingsdiensten. Hij oppert het idee dat 
bestuurlijk Nederland eenvoudiger kan worden 
gemaakt door omgevingsdiensten volledig 
onder provinciale verantwoordelijkheid te 
brengen, waardoor er slechts met één partij 
hoeft te worden samengewerkt. Dit zou 
mogelijk een herverdeling van middelen vanuit 
gemeentefondsen naar de provincie vereisen. 
De zorg van de heer Roosendaal is gericht op 
de financieringsstructuur. Hij stelt voor om in 
een technische briefing of een vergelijkbare 
setting te overwegen hoe deze structuur 
mogelijk efficiënter en effectiever kan worden 
gemaakt, en hoe dit standpunt mogelijk 
gecommuniceerd kan worden richting de 
Tweede Kamer, waar deze discussie volgens de 
heer Beemsterboer thuishoort.  Gedeputeerde 
Beemsterboer aanvaardt dit voorstel. 

besproken in de commissie, waar dit aan 
bod kwam.   
 
16-04-2024: geen nadere update.  
15-03-2024:  
Er is een landelijke interbestuurlijk 
programma versterking VTH-stelsel (IBP 
VTH). Daar wordt onder meer gewerkt aan 
robuuste en toekomstbestendige 
omgevingsdiensten. Ook wordt daar een 
landelijke financieringssystematiek 
opgesteld. Daarnaast zijn de Noord-
Hollandse OD’s een verkenning gestart 
naar de meest effectieve vorm(en) van 
samenwerking naar de toekomst toe.  In 
beide ontwikkelingen is het opschalen 
naar één provinciale OD geen reële 
oplossingsrichting (vooral geen 
bestuurlijke draagvlak bij gemeenten). 
Voorstel is om de uitkomsten hiervan 
eerst af te wachten voordat we andere 
stappen nemen. 



 
Lijst openstaande toezeggingen commissie Leefomgeving 19-05-2025 
Omgevingsdiensten: 
Zienswijze Provinciale 
Staten op de 
gewijzigde 
gemeenschappelijke 
regeling 
Omgevingsdienst 
Noord-Holland Noord 

Leefomgev
ing 

15-
02-
2024 

Beemst
erboer, 
J. 

De heer Teeuwen (BBB) verwijst naar het 
rapport 'Omgevingsdiensten in beeld 2023' 
van Twynstra Gudde, dat een aanbeveling doet 
voor meer samenwerking en uniformiteit in de 
rapportages door de Omgevingsdiensten. De 
heer Teeuwen heeft behoefte aan een verdere 
concretisering, bijvoorbeeld in de vorm van 
een stappenplan. De BBB overweegt een motie 
op dit onderwerp.  Gedeputeerde 
Beemsterboer geeft aan dat hij eerst wil 
nagaan of het verstandig is om op dit moment 
al toezeggingen te doen en belooft op een 
later moment hierop terug te komen. 

Update 24-01-2025: 23 januari 2025 is 
een discussienota Omgevingsdiensten van 
VVD en GL besproken in de commissie, 
waar dit aan bod kwam.   
16-04-2024: geen nadere update.  
15-03-2024: De commissie Van Aartsen 
heeft in 2021 geconcludeerd dat het VTH-
stelsel niet functioneert als bedoeld. Op 
basis daarvan is het landelijke 
interbestuurlijk programma versterking 
VTH-stelsel (IBP VTH) gestart waar het 
Rijk, provincies, gemeenten, 
waterschappen en OM samen werken 
langs 6 pijlers om het VTH-stelsel te 
verbeteren. De pijlers zijn:  
1.Robuuste omgevingsdiensten en 
financiering   
2.Bestuursrechtelijke en strafrechtelijke 
handhaving en vervolging  
3.Informatievoorziening VTH  
4.Kennisinfrastructuur en arbeidsmarkt  
5.Onafhankelijke uitvoering van toezicht 
en handhaving   
6.Monitoring kwaliteit milieutoezicht    
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Dit programma loopt tot Q3 2024.  
De resultaten van dit programma moeten 
zorgen voor meer samenwerking en 
uniformiteit tussen de omgevingsdiensten 
en de verschillende bevoegde gezagen. In 
april 2024 komt GS met een brief aan PS 
over de voortgang en de tussentijdse 
resultaten van het IBP VTH.     
In het kader van pijler 1 (robuuste 
omgevingsdiensten) zijn de Noord-
Hollandse OD’s op eigen initiatief een 
verkenning gestart naar de meest 
effectieve vorm(en) van samenwerking 
naar de toekomst toe.     
Het voorstel is om deze brief, de 
afronding van het IBP VTH én de 
verkenning van de samenwerking af te 
wachten. 

 


